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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:       2019-11-11        Ordförande: Karin Axelsson 
 Tid: 09,00-10,00         Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren               Sekreterare:          Birgitta Huovila 
   Kassör:   Kjell-Göran Hansson                       § 5 - 6  
                                                    Ledamot                   Ingela Lindau                                  
                                   Ledamot:                Lars Isaksson  

 Ledamot:              Anne Nanngård   
 Ledamot:              Siv Nilsson  

Ledamot:              Agneta Lejmyr 
Ledamot:  Lars Wahldén  

 Ersättare:  Marie-Louise Håkansson    anm. förh.             
Ersättare:              Gunilla Steen                              

                                                Ersättare:  Ann-Christine Johansson            
                                                       Ersättare:  John Finnberg                      
                                                Ersättare:  Ruth Wernolf Nyberg                   
                                                Ersättare:              Siv Jönsson 
                                                Ersättare:              Ann-Kristin Roos   anm.förh. 
                                                Adjungerad: Gunilla Andersson       
                                                Adjungerad:         Bengt Nordström 
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Karin Axelsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter. 
  
§ 3 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Siv Nilsson 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5 Ekonomin 
Kassören lämnade en resultatrapport och redogjorde för denna. 
 
§ 6 Teknikutbyggnaden 
Arbetet är nästan klart lite byte av dekaler är kvar. 6 informationer med ca. 30 deltagare har 
hållits. Ny duk är beställd, vid nästa möte skall allt vara klart. 
Kjell-Göran rekommenderade att handterminalen till projektorn bör låsas in. Styrelsen tog 
beslut att så skall ske. Lars tar foto och gör en enkel skriftlig informationsbroschyr. 
Kamera kommer inte att köpas och hörslingan fungerar som vanligt. 
Ev. kommer fiber att kopplas in november – december. 
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§ 7 Anhöriginformation 
PÅ fredag 15/11 kommer ett par distriktsköterskor från högskolan i Kristianstad och informerar 
om fallskador. 
Siv Nilsson informerade att tisdag 12/11 kommer en ansvarig sköterska och informerar om sitt 
arbete i Hässleholm. 
Vi bjuder in Stina Lindén till nästa möte för att sätta fokus på frågan anhörigstöd. 
 
§ 8 Rapporter 
Ordförande rapporterade från omsorgsnämnden. Nämnden har fått tillskott men det räcker 
inte pga. bl.a. ordinärt boende. Det är tjänstemännen som lägger förslag till politikerna denna 
gång ligger Senioren med i besparingsförslaget. En diskussion skall föras med fastighetsägaren 
om en omförhandling av hyran. Vi får avvakta. 

 
§ 9 Bokningar 2020 
Arbetet med bokningar för 2020 är färdigt. 
 
§ 10 Hemsidan 
Det händer inte mycket där, vi är dåliga på att meddela Bengt om händelser. En uppmaning till 
föreningarna att skärpa sig.  
 
§ 11 Övriga frågor 
Gunilla Andersson undrade om värmen/ventilationen fungerar ibland är det så kallt. Lisen 
kontaktar Fasab. 
 
§ 12 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är 9/12, AU den 2/12 
 
§ 13 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
Birgitta Huovila                   Karin Axelsson 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Karin Axelsson 
 
                     Siv Nilsson 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Siv Nilsson 

                                                                       


